
BR-03.0012.1.4.9.2022 

Protokół Nr 65/2022 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury 

                                              Rady Miasta Krakowa 

                 odbytego w dniu 23 maja 2022 roku  

                                              w Sali Obrad Rady Miasta Krakowa   

                                                    w trybie stacjonarno-zdalnym   

 

 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył  Jacek Bednarz – Przewodniczący Komisji, 

udział wzięli członkowie Komisji oraz inni  zaproszeni goście.  

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 14.00 otworzył posiedzenie Komisji.  

 

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1. Informacja Prezydenta Miasta Krakowa  na temat funkcjonowania Strefy Płatnego 

Parkowania oraz przeprowadzanych badań w tym zakresie. 

2.  Informacja Prezydenta Miasta Krakowa   na temat stanu zaawansowania prac nad 

integracją systemu transportu zbiorowego w obszarze metropolitarnym Krakowa. 

3. Sprawy bieżące. 

4. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad.1 

Informacja Prezydenta Miasta Krakowa  na temat funkcjonowania Strefy Płatnego 

Parkowania oraz przeprowadzanych badań w tym zakresie. 

 

Łukasz Franek – Dyrektor Zarządu Transportu Publicznego dokonał prezentacji na temat 

funkcjonowania Strefy Płatnego Parkowania oraz przeprowadzanych badań w tym zakresie. 

W dyskusji udział wzięli: Mariusz Kękuś, Łukasz Sęk, Andrzej Hawranek, Grzegorz Stawowy, 

Michał Starobrat, Jacek Bednarz. 

Odpowiedzi i dodatkowych wyjaśnień udzielili Andrzej Kulig – Zastępca Prezydenta Miasta 

Krakowa oraz Łukasz Franek. 

Przewodniczący Komisji zwrócił się z prośbą do dyrektora Zarządu Transportu Publicznego 

o przesłanie informacji dotyczącej ilości wydawanych abonamentów w strefie.  

 

Ad.2 

Informacja Prezydenta Miasta Krakowa   na temat stanu zaawansowania prac nad 

integracją systemu transportu zbiorowego w obszarze metropolitarnym Krakowa. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że ze względu na ograniczenia czasowe punkt 2 

porządku posiedzenia zostanie przełożony na kolejne posiedzenie komisji. 

Ponadto poprosił dyrektora Zarządu Transportu Publicznego  o przesłanie prezentacji dla 

członków komisji.  

 

Ad.3 

Sprawy bieżące. 

 

Spraw bieżących nie zgłoszono. 



 

 

Ad.4 

Oświadczenia i komunikaty. 

Brak 

 

 

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji o godzinie 15.50 

zamknął posiedzenie. 

 

                          

 

             

 

           Przewodniczący Komisji 

 

                                                                                                       Jacek Bednarz 

 

 

 

Protokołowała: 

Beata Czepiec 
 
 


